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در هر بـار تمریـن پناه گیری، 
در محل هـای امـن پناه گیری 
کنیـد تا انجـام ایـن عمل در 
زمـان وقـوع زلزلـه، نیـاز به 

صرف وقت نداشـته باشـد.

حالا باید طوری برنامه ریزی کنم که هم زندگی شخصی و 
هم زندگی  حرفه ای  من  آسیب نبیند. 

   حسین آقا، پس با این شرایط امکان ندارد شما 
همسرتان را از بازی کردن منع کنید؟

پاپی: اصلا نمی شود منع کرد. اصلا چنین شرطی 
نگذاشتم و به نظر خودم این یک جسارت است 

که بگویم فوتبال  بازی نکن. خانم ها خط مقدم 
فوتبال ما هســتند و با شرایط سختی بازی 
می کنند. امکاناتی که در لیگ فوتبال  بانوان 
وجود دارد با لیگ مردان اصلا قابل قیاس 
نیســت. البته لیگ فوتبال زنان هم در 
یک دهه اخیر پیشرفت  زیادی کرده، اما 
بازهم جای برخی باشگاه های بزرگ در 
این بخش خالی است. مثلا سپاهان الان 

در فوتبال  بانوان ســرمایه گذاری کرده و 
تیم خوبی هم دارد. دیگر باشگاه های نامدار 

هم بد نیســت که از فوتبال بانوان  حمایت 
کنند.  

   خانم فرهمند، همســرتان گفت در 
دانشگاه تدریس می کنید. چطور به این 

همه مشغله در روز  می رسید؟
فرهمند: من در دانشگاه اصفهان درس عملی 

دارم و فوتســال تدریس می کنــم. روزهای زوج 
کلاس دارم و خودم  دارای مدرک کارشناسی ارشد از 
همین دانشگاه هستم. به هرحال همان طور که از قبل 
هم گفتم باید طــوری  برنامه ریزی کنم که به همه 

مشغله هایم برســم. فعلا که مشکلی برایم پیش 
نیامده است. در فوتبال بانوان خیلی از  بازیکنان 
متاهل و حتی مادر هستند و این اتفاق عجیبی 

نیست.  
   قطعا خانــم فرهمند که بازی های 

همسرش را از طریق تلویزیون بارها 
نگاه کرده، اما حسین  آقا، شما هم 
تا به حال بازی های همسرتان را 

از نزدیک دیده اید؟

پاپی: بلــه، چند بازی الهــام را از 
نزدیک دیدم. او هم در رده باشگاهی 
بازی می کند و هم رده ملی و پستش 
 هافبک  دفاعی است. نیازی به تعریف 
من ندارد و بازی اش هم خوب اســت. 
لقــب هــم دارد و بــه او می گویند: 
»دیوید بکام«  در کل سطح فوتبال 
بانوان در ایران پیشرفت کرده و به 

نظرم جای امیدواری دارد.  
   خودتان بخواهید 
فکر  بدهید،  نظر 
می کنیــد بازی 
بهتر  کدامتان 

است؟

   : همند فر
هم پست که 
نیســتیم 
اصــلا  و 

یمــان ســبک  زی ها با
شبیه هم نیســت. من اصلا خودم را با حسین آقا 
مقایسه  نمی کنم و دوست دارم به گرد پایش هم که 
شده، برسم. لقب ها خیلی مهم نیست چون همه لقبی 
برای خودشان  دارند. امیدوارم همیشه در زمین فوتبال 
در حد اسم خودم باشــم. بعد از بازی هایی که حسین آقا 
از نزدیک دیده، با هم  صحبت می کنیم و اشکالات خودم 
را می پرســم. این هم خوشبختی من است که یک مربی 
خصوصی در خانه  دارم.  پاپی: این که می گویید چه کسی 
بهتر اســت؛ خب قطعا من بهترم)خنده(. بالاتر گفتم که 
الهام همیشه نمایش خوبی  در زمین دارد و با شرایطی که 

الان سپاهان دارد، خیلی به کار تیم می آید.  
   برای طرفداری از تیم هــای دیگر با همدیگر 

کری خوانی هم دارید؟ آبی هستید یا قرمز؟
پاپی:   این که هر فردی حتما باید یا آبی باشــد یا قرمز، 
نظر افرادی اســت که بازی های سپاهان، تراکتور و دیگر 
 تیم های پرطرفدار را از نزدیک ندیده اند. آنها فکر می کنند 
فقط استقلال و پرسپولیس طرفدار دارند. سال هاست  که 
معادلات فوتبال عوض شــده و تیم هایی مثل سپاهان و 
فولاد در لیگ قهرمانی های زیادی دارند. حتی نفت  تهران 
در جام حذفی قهرمان شــد. برای امثال من که از بچگی 
با سپاهان بودم، ســپاهان خیلی باارزش تر از آن  است که 
بخواهم به طرفداری تیم هــای دیگر فکر کنم. در فوتبال 

خارجی با هم کری خوانی و کل کل زیاد داریم.  
فرهمند: ما زرد و ســبز هســتیم، نه آبــی و قرمز! اول 
ســپاهان و ســپس ذوب آهن. البته در فوتبال خارجی با 
هم خیلی  تفاهم نداریم. من بارســایی هستم و حسین 
رئالی. من طرفدار منچســتریونایتد هســتم و او هوادار 

منچسترسیتی.  
   خانم فرهمند این ســوال را از شما می پرسم. 
خانواده تان نگفتند با یک فوتبالیست ازدواج  نکن 
چون برخی این طرز فکر را دارند که فوتبالیست ها 

زندگی پرحاشیه ای دارند؟
فرهمند: نه اصلا کسی این حرف را نزد. اتفاقا خانواده ام 
همیشه به من می گفتند، بهترین ازدواج طوری است  که 
دوطرف همکار باشند، اما یک جا با هم کار نکنند. دقیقا 

شرایط ما هم همین طوری 
اســت. مــن هــم از 

زندگــی ام  کامــلا 
راضی هستم. 

از  بعــد     
قرار  هم  ازدواج 

اصفهان  اســت 
زندگی کنید؟ 

فرهمند: فعلا که 
اصفهان هستیم. 
من و حسین آقا 
از بچگی اصفهان 
زندگــی کردیم. 
الان هم تصمیم 
با همسرم  است 

که بعد از ازدواج خانه مان کجا باشد، 
اما این جا راحت هستیم. 

   نوروز 98 نخستین عیدی است 
که بعد از ازدواج کنار هم خواهید 

بود. برای عید امســال  برنامه ریزی 
کرده اید؟

پاپی: متاسفانه باید بگویم که عید امسال 
را کنار هم نیســتیم! تیم ملی فوتبال بانوان مسابقات 

مقدماتی المپیک را  در پیش دارد و از قبل از عید تا 24 
فروردین الهام باید در اردو باشد. البته من خیلی ناراحت 
نیســتم چون با این کــه  کنار 
من نیســت، جای بدی هم 
نیست. او در اردوی تیم ملی 
خواهد بــود و برای تیم ملی 

کشورش تلاش می کند.  خوشحالم که همسرم می تواند 
برای کشورش کاری انجام دهد و باعث افتخار من است. 
امیدوارم تیم ملی فوتبال  بانوان بتواند در این مســابقات 

موفق باشد.  
فرهمند: من واقعا خیلی ناراحتم که در نخستین عیدی 
که می خواستم کنار همسرم باشم، چنین اتفاقی رخ داده 
است.  به مربیان و مســئولان تیم خیلی اصرار کردم که 
حداقل یکــی، دو روز اول عید را در خانه باشــم و بعد به 
اردوی تیم  ملی بروم، اما گفتند نمی شود و از همان 
روز اول باید در اردو باشی. ما حتی لحظات سال 
تحویل را هم کنــار  خانواده مان نیســتیم. 
به هرحال این هم از مســائلی است که در 
زندگی حرفه ای ورزشکاران رخ می دهد 
و حســین آقا  به خوبی می تواند مرا درک 
کند. اگر در خانه بودم که می توانستم کلی 
عیدی از او بگیرم، اما الان شاید از دستم  بپرد! البته 
می خواهم شــماره کارت بدهم که عیدی ام را 

واریز کند! 
   در آخر اگر صحبت  خاصی مانده، 

بفرمایید؟ 
پاپی: حرف خاصی نیست.  سال 97 
که برای من با توجه بــه اتفاق بزرگی 
که در زندگی ام رخ داد،  ســال خوبی 
بود.  امیدوارم  سال آینده هم برای ما 
خوب باشد. از مردم هم می خواهم 
که مــا را دعا کنند کــه زندگی 

خوبی داشته  باشیم.  
فرهمنــد: خدا را شــکر این 
روزها همه چیز خوب اســت. 
امیــدوارم هــم در زندگــی 
شخصی و هم فوتبالی ام موفق 
عمل کنم  کنم. مــن هم از مردم 

التماس دعا دارم.  

الهام هم فوتبال بازی می کند و هم به 
زندگی اش می رسد. منافاتی بین این دو 
اتفاق نمی بینم و این طور هم  نیست که او 

زندگی اش را رها کند و فقط 
سراغ فوتبال برود

اوایل تابستان سال 97 بود که خبر ازدواج ملی پوش ایرانی وقت تیم شارلروای بلژیک با یکی از بازیکنان 
تیم ملی والیبال زنان حسابی سر و صدا کرد. کاوه رضایی مهاجم کنونی کلوب بروژ بلژیک در تعطیلات 
تابستانی مسابقات فوتبال با فرنوش شیخی عقدکنان خود را برگزار کرد و 10 روز بعد با سفر به بلژیک 
مراسم عروسی شان در این کشور انجام شد. رضایی و شیخی یکی از بی حاشیه ترین زوج های ورزشی 

فوتبال ایران هستند. آنها تاکنون درباره ازدواج  و سبک زندگی شان حتی یک مصاحبه نیز انجام نداده اند.

 کاوه رضایی و 
فرنوش شیخی  

بی حاشیه ها

ول
ل ق

نق

 کتایون ریاحی با حضور در سی وششــمین 
جشنواره جهانی فیلم فجر گفت: »من به بازیگری 
مثــل آنجلینا جولــی به واســطه فعالیت های 
اجتماعی و کارهایی که کرده، علاقه دارم و برای او 
احترام زیادی قائلم؛ اما این که چقدر در ایران از این 
جنس فعالیت های هنرمندان استقبال می شود، 

هنوز مشخص نیست.«
 محمدرضا گلزار درباره شــایعات مبنی بر 
ارتباطش با ساره بیات گفت: »هیچ چیز خاصی 
نیست. هیچ موردی. حتی اندک. خیال تان راحت 

باشد.«
 عماد طالب زاده در پی ادعای علی شــمس 
)خواننده رپ( درباره زیرمیزی گرفتن علی اوجی 
از خواننده ها برای بردن آنها به برنامه »دورهمی« 
گفت: »کاشــکی بیایم توی  ســال جدید بدون 
دشمنی و کینه ادامه بدیم. کاشکی به این راحتی 

گناه کسی رو نشوریم.«
 افسانه پاکرو گفت: »من هنوز عاشق نشده ام. 
قبول دارم که عجیب است، ولی شاید فرصتش 
پیش نیامده. خودم فرصتش را نداده ام. بگذارید 
این طور بگویم که تا به حال هیچ کســی به دلم 

ننشسته است.«
 بهــزاد فراهانی خطاب به ســلبریتی های 
سینمایی فعال در تئاتر گفت: »فکر می کنی بازار 
تئاتر را قوام می بخشــی؟ نه. مخاطبان نمی آیند 
تا از محتوای تئاتر، تأثیر مثبت بگیرند. می آیند 
تو را ببینند که چقدر خوشگلی و چه چشم های 

مشنگی داری.«
 نگیــن صدق گویا گفت: »یک بــار صفحه 
اینســتاگرام من هک شــده بود، در همان زمان 
بسیاری با من تماس می گرفتند و پیشنهاد خرید 

پیج ۱۰ میلیون فالووری می دادند.«
 حامد همایون گفت: »تصویــری که از من 
در کنار حمید هیــراد و بهنام بانی در کنار برخی 
خواننده های قدیمی با کپشن »چی بودند؛ چی 
شدند« منتشر شده، به نظر من شوخی نیست و 

یک مدل بی احترامی است.«
 امین حیایی دربــاره شــایعه اختلافش با 
محمدرضا گلزار گفت:   »شــاید عده ای دوست 
نداشتند موفقیت من و رضا گلزار را با هم ببینند.«

نبودیم« و »شــایعه اســت« گذشــت! این بار صحبت از یک فیلم 
بود؛ فیلمی که در آن فرشــاد و ترلان پروانه، شاد و شنگول درحال 
پایین آمدن از پله های یک کافه بودنــد. پخش این فیلم وقتی کنار 
صحبت های احمــدزاده در برنامه ویژه نوروز قــرار گرفت، ماجرا را 
جدی تر کرد. او در این برنامه از ازدواجش در سال 97 خبر داده بود. 
این خبر واکنش های زیادی را به دنبال داشت. دلیلش هم این بود که 
پیش از این زمزمه رابطه عاشقانه ترلان با سعید عزت اللهی در فضای 
مجازی پیچیده بود. البته برخی ها این فیلم را تازه ندانستند و گفتند 
که مال ســال قبل و رابطه ای اســت که حالا به پایان رسیده است!

جنجال

سرقت در روز روشن؛ 
»شوخیه مگه؟«

حمید هیــراد اســتارت حاشیه ســازی هایش را زد. او فروردین 
ســختی را گذراند. عالم و آدم به هیراد تاختند و نمونه های سرقت 

ادبی اش را منتشــر کردند. پرواز همای با انتشار ویدیویی از اجرای 
هیراد نوشت: »خدا را شکر که بابک بیات ها و واروژان ها زنده نیستند 
تا این روزهــاى ننگین را ببینند.« هیراد، خواننده قطعه »شــوخیه 
مگه« در واکنش به انتقادها بیانیه داد و نوشــت: »مایل بودم که در 

روزهای آغازین ســال نو، به گونه ای دیگر با مشتاقان فرهنگ و هنر 
ایرانی مان صحبت کنم ولی حواشی پیش آمده در روزهای اخیر، مرا 
ناگزیر می کند تا به جای بهاریه، از دری دیگر چند جمله ای بگویم.... 
شاید قدمی به اشتباه رفته باشــم یا کلامی به پختگی نگفته باشم، 
به گمانم فرصت اصلاح شیوه ها و ترمیم اشتباهات سهوی، همیشه 
فراهم است.« کمپین ترانه ســراها علیه حمید هیراد و متهم کردن 
او به ســرقت ادبی به ظاهر با عذرخواهی هیراد به پایان رســید، اما 
ســعید بیابانکی فاش کرد که ترانه سراهای شاکی که ترانه های شان 
توسط هیراد خوانده شــده بود، مبلغی را از هیراد دریافت کرده اند 
که بیابانکی اسم حق الســکوت را رویش گذاشته بود. خلاصه این که 
هیراد فروردین ســختی را پشــت ســر گذاشــت. امید که در این 

فروردین حاشیه ای درست نکند. ان شاءالله.

قاب روی دیوار

خداحافظی
با دوبلور شرلوک و ناوارو

بهرام زنــد دوبلور پیشکســوت عرصه ســینما و تلویزیون ۱۸ 
فروردین از دنیا رفت. این دوبلور مطرح در فیلم های بســیاری به 
جای شخصیت های مختلف ســخن گفته و سرپرستی گویندگان 
را در ســریال هایی مثل »امام علی )ع(« و »مــدار صفر درجه« 
و مدیریت دوبــلاژ را در مجموعه های خارجــی پرمخاطبی مثل 
»جنگجویان کوهستان«، »شــرلوک هلمز« و »ناوارو« عهده دار 
بود. زند اعتقاد داشت  که »هنر در دوبله آنجاست که فرد از خود 
اثری می گذارد و مخاطبی بعد از سی ســال از یک گوینده، فیلم 
یا شــخصیت یاد می کند. به طور مثال در طی این سال ها مردم از 
ناوارو و شــرلوک هلمز یاد کرده اند، زمانی که من وارد این حرفه 
شدم عاشــق بودم و صرفا این مســأله بود که مرا در حوزه کارم 

نگه داشت، این عشــق به تدریج پیدا می شود و هرچه شما جلوتر 
می روید، بیشتر می شود.« 

منم هستم

»شایان« شاعر می شود
خبر رونمایی از کتاب بازیکن پرســپولیس خیلی ها را غافلگیر 
کرد. ماجرا وقتی شگفت انگیزتر شــد که بسیاری برای تهیه این 
کتاب حاضر شــدند و صف های طولانی تشــکیل دادند. شایان 
مصلح که اول فصل به لیگ برتر و سرخ پوشــان پیوســته بود، در 
کنار فوتبال به سرودن شــعر هم علاقه دارد. کتاب شایان مصلح 
به نام »69« نخستین اثر چاپ شده از اوست. یکی از شعرهایش 
این طور شــروع می شــود: »من به آغوش تو گرفتارم، بازوان تو 
بند زندان اســت/ این غزل های عاشــقانه من، حَبسیه های سَعدِ 

سَلمان است.«

دوئل

پس فردین و بهروز وثوقی چی؟!
حامد بهداد صریح است و حرف هایش را راحت می زند. او خطاب به عزت الله انتظامی گفت:  
»شما در دوره ای لقب »آقای بازیگر« را گرفتید که فردین و بهروز وثوقی ممنوع الکار بودند، 
اصلًا قبول نیســت، نامردیه.« این صحبت های بهداد واکنش های زیادی در پی داشت. مثلا 
پرویز پرستویی گفت: »حامد بهداد و بنده در جایگاهی نیستیم که برای استاد انتظامی تعیین 
تکلیف کنیم.« داریوش ارجمند هم وارد شد و حمله تندی به بهداد کرد: »این بزرگتری ها به 

ایشان نمی آید بگذارد اول ســبیلش در بیاید، ریشش در بیاید و چهار تا لاخ سفید به موهایش 
بنشــیند بعد از این اظهارنظرها بکند. این آقای بهداد از همان اول که به سینما آمد با جنجال 

و این که من مارلون براندو هستم و خیلی بازیگر خوبی ام و این حرف ها، خواست جلب توجه 
کند و چند تا روزنامه  مبتذل هم لی لی به لالایش گذاشتند و او را بالا بردند تا حدّی که حالا 

بیاید حرف های این شکلی بزند.«

کی چی گفت؟


